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Met verbijstering heb ik het artikel “Bloeddonatie: Ideeel of commercieel” gelezen. Verbijsterd
omdat ik niet begrijp hoe men een artikel kan plaatsen dat zoveel pertinente onjuistheden bevat.

Geneesmiddelen uit menselijk plasma zijn streng gereguleerd em kunnen alleen op de markt
worden  gebracht  met  toelating.  De  eisen  zijn  zeer  precies  voorgeschreven  in  Europese
regelgeving.  Alle  gegevens  over  fabrikage  en  klinisch  gebruik  worden  zeer  nauwgezedt
gecontroleerd.  Dit  geld  took  voor  het  plasma dat  wordt  gebruikt.  Deze  regels  gelden  voor
Sanquin alsook de importerende fabrikanten.

De auteurs beweren dat voor geimporteerde geneesmiddelen in Nederland plasma uit China
wordt gebruikt. Dit is totale lariekoek.Het is een goede demonstratie van het enorme gebrek aan
kennis dat de auteurs op dit gebied hebben. Bovendien, het maken van een dergelijke claim
zonder referentie is van een heel laag niveau.

De  auteurs  gaan  wel  heel  erg  ver  met  de  suggestive  dat  fabrikanten  gebruik  maken  van
tussenhandelaren die legal  en illegal  plasma inzamelen.  Dat  is  helemaal  van de zotte.  Het
gebruik  van  alle  grondstof  is  streng  gereguleerd  en  gecontroleerd.  Deze  claim  is  een
rechtstreekse belediging aan het adres van de Europese en Nederlandse autoriteiten die all
controles uitvoeren.

De  leden  van  onze  Associatie  zijn  er  trots  op  dat  ze  zoveel  (vaak  levensreddende)  hoog
kwalitatieve geneesmiddelen leveren voor patienten in de gehele wereld. De hele discussie over
nationale zelfvoorziening is een politiek item en hoort niet thuis in een wetenschappelijk debat
over veiligheid en kwaliteit.

Het lijkt erop dat de auteurs sterke emotionale gevoelens hadden bij het schrijven van dit artikel
dat de kwaliteit zeer nadelig heeft beinvloed. Het artikel overschrijdt de grenzen van fatsoen en
doet onnodig afbreuk aan het goede werk dat door zo velen in deze industrie wordt gedaan. In
een word: Schande!
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